

RTA Response: 3001: Your insurance policy information has been successfully uploaded to RTA. The vehicle chassis number is 1J4FA54177L186159 with plate number 27148 Private S. The policy details are- PolicyNo: 2513123863, insuranceType: Third Party, policyStartDate: 13-05-2025, policyExpiryDate: 12-06-2026, ModelYear: 2007. Please print and attach this Message to the Insurance Policy.

Certificate of Motor Insurance شهادة تأمين مركبة

Motor Third Party Liability

Policy Number: 2513123863		رقم الوثيقة: 2513123863	
Name of the Participant	JIBU PURAMATTATHIL VARGHESE PURAMATTATHIL	JIBU PURAMATTATHIL VARGHESE PURAMATTATHIL	اسم المؤمن له
Traffic Code/License No	10966890	10966890	رقم رخصة القيادة/الرمز المروري
Address	Dubai, United Arab Emirates	دبي، الإمارات العربية المتحدة	العنوان
Methaq Reference Number	W/01/4030/2025/123863	W/01/4030/2025/123863	رقم ميثاق المرجعي
Date of Issue	13 May 2025 21:11	13 May 2025 21:11	تاريخ الإصدار
Commencement of Cover	13 May 2025 21:11	13 May 2025 21:11	تاريخ بدء التأمين
Expiry Date of Cover	12 Jun 2026 23:59	12 Jun 2026 23:59	تاريخ انتهاء التأمين
Type of Cover	Third Party Liability Only	ضد المسؤولية المدنية فقط	نوع التأمين
Make and Model of the Insured Vehicle	Jeep - Wrangler	جيب رانجلر	نوع المركبة المؤمنة
Type of Body	Station wagon	ستيشن	نوع الهيكل
Seating Capacity	4 + 1	4 + 1	عدد المقاعد
Color	Black	أسود	اللون
Model Year / Registration Date	2007 / Jan 01, 2007	2007 / Jan 01, 2007	سنة الصنع / تاريخ التسجيل
Registration No.	27148	27148	رقم اللوحة
Type of Registration (Private/Commercial)	Private	خصوصي	نوع الترخيص - خاص / تجاري
Chassis No.	1J4FA54177L186159	1J4FA54177L186159	رقم الشاسي
Engine No.	0000	0000	رقم المحرك
Total Contribution(incl. VAT 5%).	AED 905.10	905.10 درهم	إجمالي قيمة الاشتراك شاملاً ضريبة القيمة المضافة
Geographical Area	United Arab Emirates	الإمارات العربية المتحدة	المنطقة الجغرافية

We hereby Certify having issued an Insurance policy as per details given above, covering the liabilities required by the Unified Motor Policy of the United Arab Emirates.

نشهد بهذا أننا قمنا بإصدار وثيقة التأمين حسب التفاصيل أعلاه، والتي تغطي المسؤوليات المطلوبة بموجب وثيقة تأمين السيارات الموحدة بدولة الإمارات العربية المتحدة

Important Notice:

- In the event of an accident, please inform the Traffic Department and the Company immediately and obtain a police report.
- In the event of change in ownership of the vehicle, the cover will not be transferred to the buyer automatically. Please return this certificate to the Company immediately and the buyer must arrange for new cover.
- Subject otherwise to the terms, conditions, exclusions and limitations of the Unified Motor Policy in use.

ملاحظة هامة:

- في حالة وقوع حادث، بادر فوراً لإبلاغ شرطة المرور ومراجعة شركة التأمين واحصل على تقرير الحادث.
- في حالة نقل ملكية مركبة فإن التغطية التأمينية لا تنتقل آلياً للمالك الجديد الرجاء إعادة شهادة التأمين للشركة فوراً وعلى المالك الجديد القيام بإجراءات الحصول على تغطيته الجديدة.
- أحكام وشروط هذه الوثيقة تخضع لأحكام وشروط البوليصة الموحدة في دولة الإمارات العربية المتحدة.
- بموجب هذا الاتفاق أصرح وأوافق على أن قيمة الاشتراك المذكورة في وثيقة التأمين هذه لا تشمل ضريبة القيمة المضافة. وإذا تم تطبيق ضريبة القيمة المضافة على هذه الوثيقة سواء بآثر مستقبلي أو بآثر رجعي اعتباراً من تاريخ تطبيق ضريبة القيمة المضافة (أي في 1 يناير 2018)، فسيحمل المشترك قيمة هذه الضريبة بالكامل. ويحتفظ المؤمن بالحق في تحصيلها وفقاً للقوانين واللوائح المعمول بها في ضريبة القيمة المضافة في دولة الإمارات العربية المتحدة.

التاريخ 13 May 2025 21:11

For and On behalf of Methaq Takaful Insurance Company
ميثاق للتأمين التكاملي

PREMIUM AED 1234 - VALIDATION LINK ON TOP

Motor Insurance Schedule

جدول التأمين على السيارات

نوع التأمين : ضد الفقد و التلف و المسؤولية المدنية : **ONLINE - LOSS DAMAGE AND THIRD PARTY**
 الرمز المروري : **1230111660** : **Policy No/رقم الوثيقة** : **P/DB/2030/25/04479**
TCF NO. : **1230111660** : **Endt Srl** : **0/0**

Name and Address : Aman Amujeeb Rihiman Thayath Phone : 0508463424 Inception Date : 13/05/2025 Expiry Date : 12/06/2026 Hypothicated To :	اسم المؤمن له و العنوان : Aman Amujeeb Rihiman Thayath رقم الهاتف : 0508463424 تاريخ السريان : 13/05/2025 تاريخ انتهاء : 12/06/2026 جهة الرهن :
Specification of Insured Vehicle Make of Vehicle : DODGE - CHALLENGER Chassis Number : 2C3CDZJG8NH211309 Engine Number : 000 Reg No : ABU DHABI 0000 Purpose of use : PRIVATE Type of Body : COUPE Manufacturing Year : 2022 Seating Capacity : 5 Vehicle Color : White No of Cylinder : 6 Cylinders Premium : AED 5250 Sum Insured : AED.54628 Add. Description : Repair Condition : ASNIC approved garages Geographical Coverage Area : United Arab Emirates	اوصاف المركبة المؤمن عليها نوع المركبة : DODGE - CHALLENGER رقم الشاسية : 2C3CDZJG8NH211309 رقم المحرك : 000 رقم التسجيل : ابو ظبي 0000 صفة الاستعمال : PRIVATE شكل الهيكل : COUPE سنة الصنع : 2022 عدد الركاب بما فيهم السائق : 5 لون المركبة : ابيض سعة اسطوانات المحرك : 6 Cylinders قسط التأمين : AED 5250 قيمة المركبة التأمينية : AED.54628 مواصفات اضافية للمركب : شرط الإصلاح : خارج الوكالة منطقة التغطية الجغرافية : الإمارات العربية المتحدة
Limits of Liability The Company's maximum liability in respect of Paragraph(c) of Clause (1) of Section Two in respect of any one claim or series of Claims resulting from one accident is Dhs. 2,000,000/- Special Conditions The Insured or his representative shall bear Dhs. 700 of each accident In addition to what is stated above and in Schedule Number 3, which is related to the deductibles, the maximum percentage shall be applied in respect of deductibles stated in item number 7 of Chapter 3 of the General Conditions of the Policy Additional Conditions PAB to Passenger , Own Damage - OD , Third Party Cover , PAB to Driver , Ambulance Cover , Road Side Assistance[RA20-3016467] , Natural Calamity , Wind screen damage limit up to AED 2000/- , Emergency Medical Expenses up to AED 2000,	تحديد المسؤولية الحد الأقصى لمسؤولية الشركة بالنسبة للفقرة(ج) من البند (1) من القسم الثاني عن اية مطالبة أو جملة مطالبات نشأت عن حادث واحد هو =/2000000 درهم شروط خاصة يتحمل المؤمن له أو من يحل محله مبلغ 700 درهم من كل حادث اضافة لما هو مذكور أعلاه في الجدول رقم (3) الخاص بمبالغ التحمل ، تطبيق النسب القصوى للتحمل المنصوص عليها في البند رقم (7) من الفصل الثالث من الشروط العامة للوثيقة بنود إضافية PAB to Passenger , Own Damage - OD , Third Party Cover , PAB to Driver , Ambulance Cover , Road Side Assistance[RA20-3016467] , Natural Calamity , Wind screen damage limit up to AED 2000/- , Emergency Medical Expenses up to AED 2000,

تقر شركة الصقر الوطنية للتأمين بأن المركبة الواردة بياناتها في هذا الجدول مؤمنة لديها وفقا لأحكام هذه الوثيقة

Al Sagr National Insurance Company declares that the Motor Vehicle detailed above in this Schedule is insured with it according to the provisions of this Policy .

Name and signature of the Insured or their representative

اسم وتوقيع المؤمن له أو من ينوب عنه

Signature and stamp of the Company

التوقيع والختم عن الشركة

Date/التاريخ : 13/05/2025 9:09:49 pm

مركز الاصدار/Issued By

Muroor Message : The Insurance policy added successfully.But chassis no. is not identified in Unified Traffic System

شهادة تأمين مركبة
Credit Note

Third Party Liability

Doc Number: CN-8840-25132612	Doc Date: 13-05-2025	Branch: 88 Producer: Reliance Insurance Brokers L.L.C
Intermediary Code: 1200000178 Intermediary Name: Reliance Insurance Brokers L.L.C Address:		
Please note that we have CREDITED your account as follows:		
Description	Amount in AED	
Being Agency Commission	160.00	
VAT 5%	8.00	
Participant Name:	GHARB RAJASTHAN ALUMINIUM	
Insurance Policy No:	2513123852	
Methaq reference Number:	W/01/4030/2025/123852	
Period of Insurance:	From: 13 May 2025 21:05 To: 12 Jun 2026 23:59	
Policy Type:	Motor Third Party Liability	
Net due to you	168.00	
AED One Hundred Sixty Eight only		
Authorised Signatory		

جدول بيانات المركبة المؤمن عليها في وثيقة تأمين
MOTOR INSURANCE POLICY SCHEDULE

Policy number

300/4101/44/25/005739

رقم الوثيقة

Insured	HEIGHT TRUCKS TRANSPORT L L C HEIGHT TRUCKS TRANSPORT L L C			اسم المؤمن له
Mortgaged To	جهة الرهن	TCF no	50086097	الرمز المروري
Address	DUBAI	العنوان	Mobile no	050-8463424
Policy Ref	M3000125005739	مرجع الوثيقة	Email	Adeelmina2024@gmail.com
Motor Class	TP	نوع التأمين	Product Plan	Standard - Third Party Liability
Total Premium(Including VAT)	AED 1,176.00			قيمة القسط شاملاً الضريبة
Period of Insurance	13/05/2025 19:54:13 - 12/06/2026 23:59:59			مدة التأمين

Specification of Insured Vehicle

بيانات المركبة المؤمن عليها

Make Model Spec Year	ISUZU NPR 2007			نوع المركبة
Sum Insured	Not Applicable	قيمة المركبة	Reg Type	Commercial
Body Type	Crane	شكل الهيكل	Reg Area	Dubai
Cylinders	V6	اسطوانات المحرك	Reg Date	01/02/2008
Seating Capacity	2	عدد الركاب بالسائق	Reg no/Code	98800
Weight	1/2 Ton	الوزن	Chassis	JALM7A13X77200119
Colour	Yellow	اللون	Engine no	421849

Limit of Liability

حدود المسؤولية المدنية

The Company's maximum liability in respect of paragraph (a) of Clause 1 of Section II in respect of any one claim or series of Claims resulting from one accident is the sum awarded by the Court whatever it may be.

As Applicable

الحد الأقصى لمسؤولية الشركة بالنسبة للفقرة (1) من البند (1) من الفصل الثاني عن أية مطالبة أو جملة مطالبات نشأت عن حادث واحد هو قيمة ما يحكم به قضائياً من تعويض مهما بلغت قيمته

Licensed Driver : The insured or any person driving with his permission provided that the person driving holds a license for that vehicle in accordance with the traffic laws and regulations and has not had his license withdrawn by order of a court of law or traffic regulations.

السائق المرخص له: المؤمن له أو أي شخص يقود السيارة بإذن أو أمر المؤمن له بشرط أن يكون السائق مرخصاً له بقيادة السيارة طبقاً لقانون السير والمرور والقوانين واللوائح الأخرى وأن لا يكون الترخيص الممنوح له قد ألغي بأمر من المحكمة أو بمقتضى قوانين ولوائح المرور

Limitation of use: the insured must not use the vehicle except for the purpose for which it is licensed

قيود الاستعمال: يجب على المؤمن له ألا يستعمل السيارة إلا للغرض المرخص من أجله

Geographical Area

الإمارات العربية المتحدة
United Arab Emirates

الحدود الجغرافية

Coverage Summary

ملخص التغطية

Third Party Bodily Injury	Unlimited	الإصابات الجسدية للطرف الثالث
Third Party Property Damage	AED 2,000,000.00	الحسائر المادية للطرف الثالث
Ambulance Cover	AED 6,770.00	رسوم الاسعاف

Policy Conditions

شروط الوثيقة

Road Side Assistance Condition:

When road side assistance cover is opted for, it's the customer's responsibility to have the gears, steering and handbrakes released from their vehicle to avail towing service.

شروط خدمة المساعدة على الطريق
في حال طلب خدمة المساعدة على الطريق، يقع على عاتق سائق المركبة تحرير وضع ناقل الحركة أو المقود قبل اتمام عملية قطر وسحب المركبة.

Exclusions

Vehicles used for racing, rallies and speed testing/trials.
Vehicles used in transportation of explosives. Vehicles used in transportation of gases in liquid, compressed or gaseous form. Vehicles used for transporting toxic waste disposal. Vehicles used in transporting fireworks, fuses, cartridges, powder, nitro-glycerin or any explosives. Vehicles used in Airport premises.

الاستثناءات
المركبات المستخدمة في السباقات والريالي واختبارات السرعة. المركبات المستخدمة في نقل المواد شديدة الانفجار. المركبات المستخدمة في نقل الغازات في شكل سائل أو مضغوط أو غازي. المركبات المستخدمة في نقل النفايات السامة. المركبات المستخدمة في نقل الألعاب النارية أو الصمامات أو الخراطيش أو المسحوق أو النيتروجليسرين أو أي متفجرات. المركبات المستخدمة في مباني المطار.

This Motor Insurance Policy Schedule must be read with your Motor Policy Booklet for Terms, Limits, Conditions and Exclusions. Please visit www.eminsco.com to download your Motor Policy Booklet and to know more about our other motor products.

يجب قراءة جدول بوليصة تأمين المركبات هذا كملحق اضافي مع كتيب بوليصة التأمين الخاصة بك للشروط والحدود www.eminsco.com والشروط والاستثناءات. يرجى زيارة لتحميل كتيب وثيقة تأمين المركبات الخاص بك ومعرفة المزيد عن منتجاتنا الأخرى الخاصة بالسيارات.

E.&O.E

Authorized Signatory



[Signature]

PREMIUM AED 1234 - VALIDATION

جدول بيانات المركبة المؤمن عليها في وثيقة تأمين
MOTOR INSURANCE POLICY SCHEDULE

Policy number

300/4101/44/25/005738

رقم الوثيقة

Insured	SAJJAD TRANSPORT			اسم المؤمن له
Mortgaged To	جهة الرهن	TCF no	4230013890	الرمز المروري
Address	AJMAN	العنوان	Mobile no	050-8463424
Policy Ref	M3000125005738	مرجع الوثيقة	Email	Abdullahmunir680@gmail.com
Motor Class	TP	نوع التأمين	Product Plan	Standard - Third Party Liability
Total Premium(Including VAT)			AED 1,050.00	قيمة القسط شاملاً الضريبة
Period of Insurance			13/05/2025 19:40:17 - 12/06/2026 23:59:59	مدة التأمين

Specification of Insured Vehicle

بيانات المركبة المؤمن عليها

Make Model Spec Year	TOYOTA HILUX DLX 2001			نوع المركبة
Sum Insured	Not Applicable	قيمة المركبة	Reg Type	Private
Body Type	Pick Up	شكل الهيكل	Reg Area	Ajman
Cylinders	V4	اسطوانات المحرك	Reg Date	
Seating Capacity	2	عدد الركاب بالسائق	Reg no/Code	
Weight	1/2 Ton	الوزن	Chassis	JTFAG426110021960
Colour	White	اللون	Engine no	1RZ2431930

Limit of Liability

حدود المسؤولية المدنية

The Company's maximum liability in respect of paragraph (a) of Clause 1 of Section II in respect of any one claim or series of Claims resulting from one accident is the sum awarded by the Court whatever it may be.

As Applicable

الحد الأقصى لمسؤولية الشركة بالنسبة للفقرة (1) من البند (1) من الفصل الثاني عن أية مطالبة أو جملة مطالبات نشأت عن حادث واحد هو قيمة ما يحكم به قضايتا من تعويض مهما بلغت قيمته

Licensed Driver : The insured or any person driving with his permission provided that the person driving holds a license for that vehicle in accordance with the traffic laws and regulations and has not had his license withdrawn by order of a court of law or traffic regulations.

السائق المرخص له: المؤمن له أو أي شخص يقود السيارة بإذن أو أمر المؤمن له بشرط أن يكون السائق مرخصاً له بقيادة السيارة طبقاً لقانون السير والمرور والقوانين واللوائح الأخرى وأن لا يكون الترخيص الممنوح له قد ألغي بأمر من المحكمة أو بمقتضى قوانين ولوائح المرور

Limitation of use: the insured must not use the vehicle except for the purpose for which it is licensed

قيود الاستعمال: يجب على المؤمن له ألا يستعمل السيارة إلا للغرض المرخص من أجله

Geographical Area

الإمارات العربية المتحدة
United Arab Emirates

الحدود الجغرافية

Coverage Summary

ملخص التغطية

Third Party Bodily Injury	Unlimited	الإصابات الجسدية للطرف الثالث
Third Party Property Damage	AED 2,000,000.00	الخسائر المادية للطرف الثالث
Ambulance Cover	AED 6,770.00	رسوم الاسعاف

Policy Conditions

شروط الوثيقة

Road Side Assistance Condition:

When road side assistance cover is opted for, it's the customer's responsibility to have the gears, steering and handbrakes released from their vehicle to avail towing service.

شروط خدمة المساعدة على الطريق
في حال طلب خدمة المساعدة على الطريق، يقع على عاتق سائق المركبة تحرير وضع ناقل الحركة أو المقود قبل اتمام عملية قطر وسحب المركبة.

Exclusions

Vehicles used for racing, rallies and speed testing/trials.
Vehicles used in transportation of explosives. Vehicles used in transportation of gases in liquid, compressed or gaseous form. Vehicles used for transporting toxic waste disposal.
Vehicles used in transporting fireworks, fuses, cartridges, powder, nitro-glycerin or any explosives. Vehicles used in Airport premises.

الاستثناءات
المركبات المستخدمة في السباقات والرائلي واختبارات السرعة. المركبات المستخدمة في نقل المواد شديدة الانفجار. المركبات المستخدمة في نقل الغازات في شكل سائل أو مضغوط أو غازي. المركبات المستخدمة في نقل النفايات السامة. المركبات المستخدمة في نقل الألعاب النارية أو الصمامات أو الخراطيش أو المسحوق أو النيتروجليسرين أو أي متفجرات. المركبات المستخدمة في مباني المطار

This Motor Insurance Policy Schedule must be read with your Motor Policy Booklet for Terms, Limits, Conditions and Exclusions. Please visit www.eminsco.com to download your Motor Policy Booklet and to know more about our other motor products.

يجب قراءة جدول بوليصة تأمين المركبات هذا كملحق اضافي مع كتيب بوليصة التأمين الخاصة بك للشروط والحدود www.eminsco.com والشروط والاستثناءات. يرجى زيارة لتحميل كتيب وثيقة تأمين المركبات الخاص بك ومعرفة المزيد عن منتجاتنا الأخرى الخاصة بالسيارات.

E.&O.E

Authorized Signatory



Handwritten signature

PREMIUM AED 1234 - VALIDATION LINK